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§ 1 

Formalia 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 4 

Svar på skrivelser och medborgarförslag 

Skrivelse från Socialdemokraterna om avbrottet i trygghets-

larmen på Norrmalm. 

Dnr 1.6.-637/2013 

 

Rådet informerades om ärendet och ställde sig bakom förvaltning-

ens synpunkter och förslag. 

 

Skrivelse från Centerpartiet om utökad park- och grönyta i 

Norrmalms omedelbara närhet. 

Dnr 1.6.-638/2013 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens synpunkter och förslag. 

 

Skrivelse från Centerpartiet om effektivare förvaltning av sta-

dens parker. 

Dnr 1.6.-640/2013 

 

Rådet har tagit del av ärendet som läggs till handlingarna.  

Beslutsärenden  

Verksamhetsplan 2014 

 Dnr 1.1.-686/2013 

 

Annette Luengo informerade om att styrningen i huvudsak inte för-

ändrats från föregående år. Kommunfullmäktiges inriktningsmål 

står fast liksom dess mål för verksamhetsområdet. Inom äldre-

omsorgen lyfts stadens gemensamma värdegrund och värdighetsga-

rantier som ger tydliga besked om vad de äldre kan förvänta sig vid 

behov av stöd och omsorg.   
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Det sker en ökning av budgetramarna 2014 beroende på en ökad 

andel äldre på Norrmalm. Två nya ersättningssystem införs nästa år, 

det ena är för hemtjänst och det andra för vård- och omsorgsboende. 

Det är osäkert hur de nya ersättningssystemen kommer att påverka 

äldreomsorgens budget inför 2014. 

 

Förslag till revidering av riktlinjer för bidrag till lokala före-

ningar och organisationer. 

Dnr 1.1.-614/2013 

 

Rådet informerades om ärendet som läggs till handlingarna.  

Svar på remisser 

Strategi för miljöbilar och drivmedel - för ett fossilfritt Stock-

holm - remiss från Kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-566/2013 

 

Rådet har informerats om ärendet och instämmer i förvaltningens 

svar.  

 

Motion om etiska riktlinjer för utförare inom vård och omsorg 

– remiss från Kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-596/2013 

 

Rådet har informerats om ärendet och instämmer i förvaltningens 

svar.  

 

Överenskommelse om ärendehantering avseende hemlösa mel-

lan kommunerna i Stockholms län – remiss från Kommunsty-

relsen 

Dnr 1.5.1.-611/2013  

 

Rådet har informerats om ärendet och instämmer i förvaltningens 

svar.  

 

Riktlinjer för idéburen stadsförbättring – remiss från kommun-

styrelsen 

Dnr 1.5.3.-666/2013 

 

Rådet har informerats om ärendet och instämmer i förvaltningens 

svar. 
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Anmälningsärenden 

Ekonomisk månadsuppföljning för november med prognos för 

år 2013 

Dnr 1.2.1.-71/2013 

 

Annette Luengo redovisade den ekonomiska prognosen för 2013.  

Slutet sammanträde  

Upphandling av utryckning vid trygghetslarm nattetid och 

hemtjänstinsatser nattetid. 

Dnr 2.2.2.-567/2013 

 

Annette Luengo informerade om att nämnden under slutna delen av 

sammanträdet behandlar ärendet om upphandling av trygghetslarm 

och hemtjänstinsatser nattetid för Hemtjänst Norrmalm.  

§ 5 

Övriga frågor 

Kerstin Rosenqvist Hedler och Karina Michelson informerade om 

att de deltagit på anhörigråd på Väderkvarnens vård- och omsorgs-

boende den 20 november. Bland annat fick de positiv information 

om flera pågående aktiviteter för de äldre. Intresserade kan besöka 

Väderkvarnens luciafirande den 13 december klockan 13.00.   

 

Kerstin Rosenqvist Hedler informerade om tillsynsmyndigheten, 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Det är sex månader sedan 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) bildades och tog över till-

synsverksamheten från Socialstyrelsen. IVO:s arbete ska bidra till 

att göra vården och omsorgen säkrare och bättre. Tillsynen ska bli 

starkare, tydligare och effektivare. 

Från Socialstyrelsens äldreråd informerade Kerstin Rosenqvist 

Hedler om den nya myndigheten, E-hälsomyndigheten som på sikt 

ska ha ett samlat ansvar för IT-frågor i vård och omsorg. Vidare 

informerades om Seminarium om inspirationsmiljöer kring bostäder 

och välfärdsteknologi för äldre. Seminariet arrangerades av IQ 

Samhällsbyggnad i samarbete med SP - Sveriges Tekniska Forsk-

ningsinstitut, KTH, Micasa och Hjälpmedelsinstitutet. Intresserade 

rekommenderas att boka tid för besök på Rosenlundsgatan 44 B 

Stockholm, eventuellt tas en avgift ut. 

Resultatet från Socialstyrelsens nationella brukarundersökning: 

”Vad tycker de äldre om äldreomsorgen 2013”, finns nu på öppna 

jämförelser: http://www.socialstyrelsen.se/oppnajamforelser  

http://www.socialstyrelsen.se/oppnajamforelser
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Information från förvaltningen 

Annette Luengo informerade att Arbetsmiljöverket beslutat att efter 

den 1 december 2017 förbjuda omvårdnadsarbete i lokalerna inom 

Vasens vård- och omsorgsboende, om inte de brister i arbetsmiljön 

som har med byggnadens utformning att göra åtgärdats.  

Nästa möte 

Den 3 februari 2014.               

Mötets avslutande 

Rådets ordförande avslutar mötet med att tacka för det gångna året 

och önska alla en god jul och ett gott nytt år.                  

10.45 – 12.00 Ledamöternas egna råd, det sista för året, ägna-

des åt en sammanfattning av årets arbete och att blicka framåt. 

Bland det som lyftes fram fanns förväntningar på fortsatt dialog 

med SDN:s politiker, besök på vård- och omsorgsboenden samt 

trafik- och trygghetsfrågor i samverkan med närpolisen. Slutligen 

vill rådet framföra ett särskilt tack till förvaltningens tjänstemän för 

deras öppenhet för rådets synpunkter och tydliga vilja till gott sam-

arbete.   

 
 


